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– Tatabányán születtem 1958. 
augusztus 20-án. Szüleim két-
kezi munkások, édesapám bá-
nyász, édesanyám erdőgazda-
sági dolgozó volt. Iskoláimat 
Tatabányán, majd Tatán, a Já-
vorka Sándor Mezőgazdasági 
Szakközépiskolában, azt köve-
tően Debrecenben az Agrártu-
dományi Egyetemen végeztem, 
majd a Marx Károly Közgazda-
ságtudományi Egyetemen sze-
reztem agrár-közgazdász diplo-
mát. Szarvasra 1983-ban – már 
házasemberként – kerületm, 
a Dózsa TSZ-ben lettem a nö-
vénytermesztésben központi 
agronómus, mások mellett Mi-
hály Istvánnak a munkatársa. 
A téesz felszámolását követően 
1993-ban a Barex Kft.-hez men-
tem dolgozni. Itt a szépen csen-
gő kereskedelmi igazgató pozí-
ciót betöltve a cég profi ljának a 
bővítésében volt szerepem, ek-
koriban bővült a cég tevékeny-
ségi köre a fuvarozás mellett a 
vasáru kereskedéssel, a húske-
reskedelemmel, felszámolással. 
Amikor ’97-ben megvásároltuk 
a kardosi sertéstelepet, s meg-
alakult a Barex-Kardos Kft., 
annak lettem az ügyvezetője. 
Menet közben elvégeztem egy 
ingatlanbecslő kurzust, épí-
tőiparhoz kapcsolódó ismere-
teket és vagyonértékelő jogo-
sítványokat szereztem. 2006-
ban váltottam, és a nádudva-
ri KITE Zrt. mezőtúri telepén 
lettem üzemeltetési menedzser, 
2007-ben pedig megpályáztam 
a Komép igazgatói posztját, s 
miután én nyertem a pályáza-
tot, június 1-től itt dolgozom. 
Feleségem a Pioneer Hi-bred 
Zrt. Szarvasi Vetőmagüzemé-
nek a munkatársa, két gyerme-
künk van: fi unk a Műegyetem 
építész hallgatója, lányunk a 
Kertészeti Egyetemre jár.

– A sokoldalú képzettség-
nek bizonyára hasznát veszi új 
munkahelyén is. Milyen előké-
pe volt a Komép Kft.-ről?

– Amióta Szarvason élek sok 
embert megismertem a Kom-
ép-nál, hiszen ez a cég építette 
a lakásunkat is – akkoriban volt 
ilyen építőipari próbálkozása a 
Komép-nak – és elmondhatom, 
hogy szinte ugyanazokkal az 
emberekkel találkozom ma is. 
A cégről nagyon jó tapaszta-
latokat szereztem, Mihály Ist-

Van munka, van bizalom, lesz siker
A Komép Kft. igen sokrétű feladatot végez, mely feladatok 
során kiterjedt lakossági kapcsolatokat tart. Idén új igazga-
tót választott a tulajdonos önkormányzat képviselő testülete 
– pályázat útján – a cég élére. Pákozdi Jánossal, az új igazga-
tóval beszélgetve először egy rövid életrajzot kértünk.

vánt, a korábbi igazgatót is jól 
ismerem, hiszen tíz évet dol-
goztunk együtt. Amikor pá-
lyáztam, tudtam, hogy szép a 
város, nyugodtan, rendben és 
szervezetten mennek a dolgok a 
Komép-nál. Féltem is, hogy si-
kerélményt nehéz lesz szerezni, 
de azért mindig van tennivaló, 
van feladat és lesz siker is.

– Röviden összefoglalná, mi 
mindennel foglalkozik manap-
ság a cég?

– Amint azt bizonyára sokan 
tudják, a Komép munkája meg-
határozó a város életében. Tu-
lajdonképpen a közvilágítást, a 
víz-, és szennyvízszolgáltatást 
és az energiaszolgáltatást kivé-
ve minden egyéb probléma és 
kihívás a Komép-en keresztül 
bonyolódik. A teljesség igénye 
és a fontossági sorrend nélkül 
foglalkozunk köztisztasági fel-
adatokkal – utak, útpadkák ta-
karítása, szemétgyűjtés, játszó-
terek rendbentartása – elsősor-
ban a főtca és peremútjainak a 
környékén, hiszen képtelenség 
lenne az egész városban min-
denütt ott lenni. Másik fontos 
feladat a zöldfelület-fenntartás. 
Ide tartozik a fűnyírás, a fák, a 
növényzet gondozása új növé-
nyek, fák ültetése, gondozása, 
a liget, mint kiemelt zöldfelü-
let karbantartása. Feladatunk 
az út- híd- és járda karbantar-
tása, ezt a munkát előre meg-
határozott – utcára lebontott – 
terv szerint végezzük, illetve 
az azonnali beavatkozásokra is 
készen állunk. Működtetjük a 
gyepmesteri telepet, fenntart-
juk a város belvízcsatorna háló-
zatát, ellátjuk a sportpálya és a 

sportcsarnok üzemeltetési fel-
adatait, a köztemetők fenntar-
tása és temetkezési szolgáltatás 
is a feladataink közé tartozik. 
Eredménytermelő ágazataink a 
települési szilárd és folyékony 
hulladék gyűjtése és kezelése, 
a hulladéklerakó és szelektív 
hulladék kezelő telep üzemel-
tetése. A lakásgazdálkodás: az 
önkormányzati lakás és nem 
lakás céljára szolgáló ingatla-
nok kezelése, az építőipari te-
vékenység: mélyépítés, homok-
bánya, asztalosműhely, üveges-
bolt, járműjavító üzemeltetése. 
Végezetül de nem utolsó sorban 
a piac a vásártér és a mázsaház 

üzemeltetési feladatai.
– Mindezt hány emberrel?
– Százharminc, százötven 

között mozog az alkalmazot-
ti létszám, és ezen túlmenően 
a közhasznú és közcélú foglal-
koztatás szervezésével is fog-
lalkozik a Komép.

– Amikor megpályázta az 
igazgatóságot ilyen munkára 
számított, mint ami a valóság-
ban fogadta?

– Igen. Ilyen sokrétű, sokféle 
munkára számítottam, tudtam, 
hogy sok területen kell helyt áll-
ni. Azt tapasztaltam, hogy jól 

szervezett vezetői gárda irányít, 
és kitűnően betanított fi zikai ál-
lomány végzi a napi feladatokat. 
A munkatársak az első naptól 
elfogadtak, semmiféle munka-
helyi probléma, konfl iktus nem 
volt. Az első hónapokban én 
magam tulajdonképpen magát 
a Komép-ot kellett, hogy meg-
tanuljam, de természetesen a 
napi munkavégzéshez szüksé-
ges döntések és irányítási fel-
adatok nem maradtak el. Úgy 
látom, hogy minden kollégám 
segítségemre van abban, hogy a 
Komép továbbra is a tulajdonos 
és a lakosság megelégedésére 
végezze a dolgát, és az itt dolgo-
zók jól érezzék magukat a mun-
kahelyükön. Ezzel együtt van-
nak persze új ötletek és elkép-
zelések, bizonyos területeken 
megindult egyféle átszervezés, 
de ennek még az elején tartunk. 
Pályáztunk a komposztáló telep 
fejlesztésére, és előkészítettünk 
egy másik projektet, ami a Kö-
rös jobb és bal partján a termé-
szeti értékek megóvását céloz-
za, valamint az újonnan önkor-
mányzati érdekeltségbe került 
területek – a volt ÖKI kertészet 
és a Ciprus fogadó mögötti park 
– közösségi célú hasznosítását 
tartalmazza.

– A temérdek feladat között 
van-e kedvence?

– Nagy jövőt látok a szelek-
tív hulladékgyűjtés és a szelek-
tív hulladékgyűjtő udvar előtt, 
meggyőződésem szerint ez a 
terület a közeljövőben látvá-
nyosan fejlődhet. A zöldfelület 
fenntartásban is van lehetőség 
nagyobb léptékekben gondol-
kodni. Az is jó érzés, hogy a 
városi rendezvények szinte ki-
vétel nélkül a Komép-pel kez-
dődnek és fejeződnek is be. De 
a legfontosabb az, hogy biza-
lom van irántunk, s mi igyek-
szünk a bizalommal élni, és 
nem visszaélni.                 T.L.

Felhívás
A Szarvasi KOMÉP Városgazdálkodási Kft. ezúton tájékoztat-

ja a lakosságot, hogy a 2007. október 22-én (hétfőn) a szemétszál-
lítás  a megszokott módon történik 2007. október 23-án (kedden) 
elmarad, helyette 2007.október 24-én  (szerdán) lesz a szemét el-
szállítva.            Szarvasi KOMÉP Kft.

Akkumulátor gyűjtés háztól házig!
A Város és Környezetvédő Egyesület ismét ingyenes elszállí-

tást biztosít azok számára, akiknek bármilyen típusú, használa-
ton kívüli akkumulátora van .

A begyűjtés ideje 2007. október 15-től december 15-ig tart.
Akinek ilyen igénye van, hívja a  20 238 8016  telefonszámot, és 

egyeztesse a szállítás időpontját! 


